
Stalo se tak v  pátek 13.  července na 
malé slavnosti za účasti mnoha našich 
občanů a  zástupců některých okolních 
obcí včetně starosty města Kralupy n. 
Vlt. a senátora za náš volební obvod pana 
Petra Holečka, architektů, kteří způsob 
rekonstrukce vymysleli, a stavební firmy, 
která jej realizovala. Pro účastníky bylo 
připraveno malé pohoštění, v  sále byla 
k prohlédnutí podrobná fotodokumentace 
o postupu rekonstrukce hospody a stručný 
přehled její historie od jejího založení 
koncem 18. století až po dnešek. Vy- 
stoupily také Máslovické drnkačky s úvod-
ní písní „Máme novou hospodu“. O  cel-
kové pohodě tohoto setkání svědčí i to, že 
účastníci s odchodem nikterak nespěchali, 
ale setrvávali dlouho ve volné zábavě. 
V  ní se naši občané i  hosté vyjadřovali 
pochvalně o výsledné podobě hospody se 
sálem, která podstatně převyšuje běžnou 
úroveň venkovských hospod.

Nově otevřená hospoda má už také své-
ho provozovatele. Ve veřejném výběrovém 
řízení se přihlásil jediný uchazeč pan 
Lukáš Fischer, a protože splnil stanovené 
podmínky, zastupitelstvo obce mu pro-
vozování hospody svěřilo a  obecní úřad 
s ním uzavřel smlouvu. Pan Fischer v naší 
obci bydlí, takže se dá předpokládat, že 
má k naší vesnické pospolitosti i k širšímu 
okolí bližší vztah a bez významu pro jeho 
práci není ani jeho rodinné zázemí. V roz- 

hovoru, který jsem s  ním pro tento 
článek vedl, jsem nabyl dojmu, že si 
je vědom toho, že obliba hospody není 
dána jen její útulností, čistotou a úrovní 
hygieny, ale i sortimentem, který může 
hostům nabídnout. V tom již za krátkou 
dobu provozu nové hospody udělal první 
kroky. Rozšířil nabídku nápojů o  dva 
točené nealkoholické nápoje Coca-
Colu a Malinovku a k zakousnutí kromě 
běžných utopenců a podobných jídel nabízí 
také pizzu. Bude-li v  tomto směru dále 
pokračovat i  s využitím lokálních zdrojů 
případně i sezonních specialit, bude to pro 
úroveň hospody a  tedy i  její prosperitu 
jen na prospěch. Zatím je s návštěvností 
hospody spokojen, po večerech tu bývá 
plno a to nejen místními, ale i přespolními 
hosty. Sice některým místním pivařům 
údajně nesedí krušovické pivo  – mají 
zřejmě chuťové buňky nastaveny na jiný 
druh piva – ale to se také časem vyřeší a na 
návštěvnosti se to nějak negativně nepro-
jevuje. Potěšitelné je také rostoucí zájem 
o využití sálu pro různé akce a  to nejen 
od místních, ale i z okolí. Celkově možno 
říci, že provoz hospody má nakročeno 
správným směrem a  přeji panu Fi- 
scherovi i  jeho kolegovi panu Petru Be-
ranovi, který mu v práci pomáhá, hodně 
úspěchů, aby máslovická hospoda byla 
skutečnou jedničkou mezi vesnickými ho-
spodami v širokém okolí.  v-ch-

Na vědomost
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PŘED OBECNÍMI VOLBAMI 

LÍTAČKA I PRO CESTUJÍCÍ VE STŘEDOČESKÉM KRAJI 

Ve dnech 5. a 6. října budou naši občané s volebním právem 
rozhodovat o  složení zastupitelstva obce pro příští čtyři roky. 
V zákonem stanovené lhůtě byly pro tyto volby zaregistrovány 
dvě volební strany, a sice Sdružení nezávislých kandidátů obce 
Máslovice a  samostatný nezávislý kandidát Stanislav Koranda. 
Sdružení nezávislých kandidátů obce Máslovice vede stávající 
starostka Ing. Vladimíra Sýkorová, po ní v pořadí následuje Petr 
Herman, Mgr. Ludmila Szöllösová, Ing. Aleš Illichman, Miluše 
Švarcová, Iva Buková a Martina Kovácsová.

Každý volič při volebním aktu upraví hlasovací lístek po-
dle svého uvážení jedním z uvedených způsobů:

Označí křížkem ve čtverečku před názvem volební strany 
(v našem případě Sdružení nezávislých kandidátů). Tím je dán 
hlas všem kandidátům této volební strany v  pořadí dle hlaso-
vacího lístku.

Označí v rámečcích před jmény kandidátů křížkem ty kandidá-
ty, pro které hlasuje, a to kohokoli na hlasovacím lístku, nejvýše 

však tolik kandidátů, kolik členů zastupitelstva obce má být zvo-
leno, tedy sedm. Pokud by bylo označeno tímto způsobem více 
kandidátů, byl by takový hlas neplatný.

Kromě toho lze oba způsoby kombinovat, a to tak, že lze označit 
křížkem ve čtverci před názvem Sdružení a dále křížkem v rámečku 
před jménem samostatně kandidujícího kandidáta. V tomto případě 
je dán hlas tomuto kandidátovi a z označené volební strany je dán 
hlas podle pořadí na hlasovacím lístku pouze šesti kandidátům, ko-
lik zbývá do počtu volených členů zastupitelstva obce. Poslední 
sedmý kandidát by v tomto případě hlas nedostal.

Pokud volič neoznačí na hlasovacím lístku ani volební stranu, 
ani žádného vybraného kandidáta, je tento hlas neplatný. Stejně 
tak je neplatný hlas, není-li hlasovací lístek vložen do úřední 
obálky, hlasovací lístek je přetržený anebo vloží-li volič do jedné 
úřední obálky několik hlasovacích lístků.

Volební místnost je jako obvykle na obecním úřadě v  pros-
torách knihovny.  v-ch-

Od poloviny srpna je spuštěn nový systém rozšiřující 
službu platby za jízdné. Umožní cestujícím zvolit si nosič 
svého dlouhodobého časového kupónu. Buď využijí 
Lítačku nebo bezkontaktní bankovní karty Visa či Master-
card nebo In Kartu ČD. Nahrávání na všechny tyto nosiče je 
možné přes e-shop PID Lítačka (www.pid.litacka.cz) nebo 
jako dosud ve Škodově paláci v Jungmannově ulici v Praze 
1, případně v některém z předprodejních míst ve stanicích 
metra. Je možné si zakoupit, tj nahrát libovolnou časovou 
jízdenku (na 30 dní až jeden rok).

Na výše uvedených webových stránkách bude možné 
zakoupit i  další jízdné dle vybraných pásem, nastavit 
upozornění na vypršení platnosti kupónu, změnit nosič 
během platnosti kupónu, přes jednu registraci bude možno 
spravovat více účtů (vhodné pro rodiny a firmy). Cestující 
mají k  dispozici i  novou uživatelsky přívětivou mobilní 

aplikaci PID Lítačka, kterou si mohou stáhnout do mobilu 
z webových stránek Lítačky zdarma. Prostřednictvím této 
aplikace si cestující může zakoupit všechny druhy krát-
kodobých jízdenek až do tří dnů platnosti, přeposlat jízdenku 
třetí osobě, vyhledat aktuální spojení včetně výluk a ome-
zení, zobrazit aktivní mapy zastávek dle polohy uživatele 
a  přehled parkovišť (komerčních a  P + R) s  možností na- 
vigace na místo.

Kupóny PID na stávajících kartách Opencard a Lítačka 
budou automaticky přeneseny do nového systému. Od 
1. září bude možné bezplatně vyměnit jakoukoliv Opencard 
za Lítačku. Od 1. listopadu nebude možné nahrát na Open-
card nový kupón PID.

Vysvětlivky zkratek: PID =Pražská integrovaná doprava. 
ČD = České dráhy.

u Nové jízdní řády platné od 1. 9. budou k dis-
pozici na obecním úřadě, v hospodě i v muzeu.

u Pouliční osvětlení se zdokonaluje postup-
nou výměnou celkem 30 světel a 60 zářivek. Výměnu svě-
tel provádí pan Tintěra z Klecan, který se již dlouhodobě 
stará o naše veřejné osvětlení.

u  Sběr nebezpečných odpadů se usku-

teční v sobotu 3. listopadu mezi 12.15 – 13.00 hodin.

u  Velkoobjemový odpad bude shromažďo-
ván ve dnech od 1. do 4. listopadu.

u Zlevněné vstupenky na posvícen-
ské vinobraní je možné kupovat na obecním úřadě 
vždy v úterý od 18 do 20 hodin.

 V. Sýkorová

ZPRÁVY OBECNÍHO ÚŘADU
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Vadí mi psí hromádky a někdy to jsou i hromady, co leží na chodnících, silnicích, na trávnících i v květinových 
záhonech. Přijde vám to normální? Mně ne. Obecní úřad vydal vyhlášku o zákazu volného pobíhání psů, ale někteří 
jejich majitelé to nerespektují a ani je nezajímá, kdo to po jejich psech uklidí. Že taková psí hromádka vábně nevy-
padá, nemusím psát. A navíc jsou tu děti, které při svém pobíhání a skotačení nekoukají, kam šlapou, a proč by také 
měly. Kéž by bylo víc pořádných pejskařů, kteří vodí své miláčky po obci na vodítku a po nich uklidí. Chtěla bych 
si přát, aby takoví byli všichni, ale to je asi nesplnitelné přání.   Jaroslava Litošová

V neděli 8. července skončila v muzeu výstava Ptáci 
na vodě a  u  vody, ptáci odletěli a  příslušnou výstavní 
prostor ovládl čaj, přesněji řečeno sbírka obchodních 
obalů čaje. Sbírá je členka Klubu sběratelů kuriosit 
paní Ivana Pitáková z  Prahy a  má jich požehnaně od 
malých čajových sáčků až po různě velké krabičky a kra- 
bice – tak něco kolem 33 tisíc z 63 zemí. Čaj patří mezi 
nejrozšířenější nápoje v celém světě a není proto divu, 
že se na světovém trhu prezentuje v nejrůznější podobě 
nejen jako pravý čaj z  čajovníkových lístků, členěný 
podle způsobu zpracování na zelený, černý a  bílý čaj, 
ale máme také co do činění s velkým sortimentem čajů 
z  jiných rostlin, kam patří třeba jihoamerický čaj ma-
té a  náš domácí a  oblíbený čaj šípkový. Pravé čaje se 
také často ochucují různými doplňky a  máme pak čaj 
lotosový, čaj zázvorový a nevím ještě, kdo ví jaký. Tržní 

úpravou a obchodem čajem se zabývá mnoho firem od 
těch světově nejznámějších, jako je Pickwick, Lipton, 
Ahmed Tea, Teekanne až po ty skromnější včetně naší 
Jemči. A protože každá firma chce na trhu s čajem uspět 
a protože nápaditý obal upoutává pozornost zákazníka, 
není divu, že taková sbírka obalů od čaje je skutečnou 
pastvou pro oči. A  tuto pestrou krásu doplňuje paní 
Alena Šedová ukázkami své veliké sbírky papírových 
ubrousků a  podšálků (43 tis. kusů ze 116 zemí), pro 
kterou vybrala ubrousky s  motivem čaje a  čajování. 
Celkově je tato výstava takovým milým pohlazením 
na duši. A protože „čajem se zapomíná na hluk světa“, 
jak řekl dávný čínský učenec a básník z konce 8. století, 
přijďte si to malé pohlazení dopřát. Výstava potrvá do 
8. 9. Volný bezplatný vstup na výstavu je možné využít 
v neděli 2. září mezi 14. – 16. hodinou.  v-ch-

CO MI V OBCI VADÍ

NOVÁ VÝSTAVA V MUZEU

Naše mateřská školka po letních 
měsících pomalu ožívá. V  červenci 
předala paní ředitelka Hana 
Voříšková školku nové paní ředitelce 
Marii Těthalové. Máme také novou 
paní školnici, paní Pavlu Hejco-
vou-Langovou. Od září se budou 
naše děti a  rodiče potkávat kromě 
paní ředitelky Těthalové s  paní 
učitelkou Jiřinkou Teplou a  dále 
paní kuchařkou Ivou Řezáčovou. 
Mateřská škola je zaplněna do po-
sledního místečka, děti k  nám bu-
dou docházet z širokého okolí obce 
Máslovice. Děti jsou většinou tříleté, 
proto počítáme, že v  září nějaká 
slzička ukápne. Z předškolních dětí 
máme letos pouze dvě děvčátka.

Našim cílem je vytvořit si s dětmi 
příjemný kolektiv, důraz klademe 
na pomalou a  nenásilnou adaptaci, 

přejeme si, aby naše děti chodily 
do školky s  radostí. Každodenním 
vzděláváním chceme u dětí rozvíjet 
jejich celkovou osobnost. Hudební, 
tělesné, rozumové, výtvarné a  ja-
zykové činnosti jsme sjednotily do 
Školního vzdělávacího programu 

„Dobrodružství skřítka Barvín-
ka“. Učivo je rozděleno podle 
tematických bloků, které na sebe 
navazují. Žijeme na vsi a tak je pro 
nás přirozené i  soužití s  přírodou, 
budeme si všímat změn v  přírodě, 
střídání ročních období. Skřítek 
Barvínek bude děti doprovázet celý 
rok, bude je učit a  děti zase mo-
hou naučit něco Barvínka. Loutku 
skřítka nám ušila maminka Sofinky 
a Emičky Žitkových, děkujeme. Při 
vzdělávání dětí respektujeme jejich 
individuální zvláštnosti, bereme 

na zřetel jejich přání a  snažíme 
se o  živou komunikaci s  rodiči. 
Abychom se cítili s  dětmi a  jejich 
rodiči ve školce dobře, je potřeba 
vytvořit si nejen dobrý kolektiv, ale 
také příjemné pracovní prostředí, 
budeme se snažit proto interiér 
školky vylepšit, zmodernizovat 
a  starý inventář postupně vyměnit 
za nový.

Mateřská škola nemůže fun-
govat bez dobré spolupráce se 
zřizovatelem. Finanční a materiální 
podpora obce znamená pro všechny 
zaměstnance školky jistotu klidné 
a přátelské pracovní atmosféry.

Rádi se také uvidíme s  míst-
ními občany na veřejných akcích 
a dopoledních procházkách.

Klidné a  příjemné dny přeje 
 Marie Těthalová a celý kolektiv MŠ

MATEŘSKÁ ŠKOLA POD NOVÝM VEDENÍM
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V  Máslovicích byla hospoda neboli krčma, jak se 
dříve říkalo, od pradávna. Svědčí o  tom například ten-
to zápis z  roku 1547 v  urbáři Svatovítské kapituly na 
Pražském hradě, které tenkrát Máslovice patřily: „Jest 
v tej vsi krčma, pivo berou od jistého nákladníka z měst 
Pražských a dávají posudného z každého věrtele bílého 
piva 15 grošů a  z  hořkého duplem“. Hospoda patřila 
vrchnosti a ta ji pronajímala, jak o tom svědčí četné zá-
pisy z pozdější doby, jako třeba tento: „Jan Hlaváček 18. 
máje 1624 vzal krčmu od pana preláta za 500 kop grošů 
míšeňských a  šenkoval až do roku 1629“. Kde tato ho-
spoda stávala, to se už asi nikdy nedozvíme.

Novou hospodu začal stavět roku 1784 František Hájek 
na pozemku, na kterém stojí dodnes. Pozemek koupil od 
vrchnosti, kterou byl tehdy hrabě Karel Josef Voračický 
z  Paběnic, kterému Máslovice prodala Svatovítská ka-
pitula v roce 1706 a který je připojil ke chvatěrubskému 
statku. Rod Hájků (otec František, syn Antonín a  po-
sléze vdova Anna držel hospodu do roku 1832, kdy ji 
Anna Hájková prodala Janovi a Josefě Růžičkovým. Ti 
se tu ani „neohřáli“ a ještě téhož roku se stali vlastníky 
hospody Jan a Rosalie Vidimovi z Dolánek a od nich ji 
po dvou letech koupil Václav Kejř, který tu hospodařil 
do roku 1865, kdy bylo vlastnictví hospody převedeno 
trhovou smlouvou na Antonína a Annu Valinovi a pak 7. 
října1884 obdobnou smlouvou na Václava Knotka, který 
následujícího roku 1885 uvedl do vlastnictví svou dceru 
Marii, která se téhož roku provdala za Antonína Kar-
hana, koláře a rolníka ze Zamrzlíku a učinila ho spolu- 
vlastníkem hospody.

Od roku 1886 až do doby téměř nedávné držel más-
lovickou hospodu rod Doležalů. Tento rod přišel do 
Máslovic z  Odoleny Vody v  osobě Josefa Doležala, 
který se v  Máslovicích oženil s  Kateřinou Měkotovou 
z čp. 19 a  stal se spoluvlastníkem tohoto domku. Jeho 
syn Antonín pak koupil dne 30.  prosince  1886 más-
lovickou hospodu zřejmě za vydatné finanční pomoci 
svých rodičů, neboť ti si za to vymínili v kupní smlouvě 

„právo na doživotní celé stravování při společném stole 
s hospodářem“. K hospodě patřilo tehdy asi 5 ha okra-
jových méně úrodných pozemků v  lokalitě Na Vartě. 
Při práci na jednom takovém poli spadl Doležalovi do 
stráně kůň, zlomil si nohu a musel být utracen. Doležal 
pro něho velice naříkal: „Moje Donka, moje Don-
ka!“ Byla to kobylka, kterou si sám odchoval. Antonín 
Doležal zemřel v  prosinci roku 1914 a  po jeho smrti 
tu hospodařila ovdovělá Anna, která pak převedla dne 
28. března 1925 hospodu a všechny polnosti na syna Jo-
sefa Doležala a jeho ženu Růženu.

Josef Doležal byl v  obci silnou osobností s  ak-

tivní účastí na správě obce. Koupí a  pachtem polí své 
hospodářství rozšířil, takže svými 16 ha byl tehdy třetím 
největším sedlákem ve vsi. Rozumně investoval i  do 
hospody. Tehdy byla hospoda velice živě využívána. 
Konaly se tu slavné plesy, pouťové a posvícenské taneční 
zábavy s  nezbytnou „pěknou hodinkou“ následují-
cího dne, divadelní ochotníci tu předváděli své umění 
(Doležal sám byl náruživým divadelním ochotníkem) 
a  ani sportovci nepřišli zkrátka, například cvičenci Fe- 
derace dělnických tělocvičných jednot tu nacvičovali 
své sestavy. K  hospodě patřil v  meziválečném období 
také malý krámek, umístěný v místnosti u silnice.

Německá okupace a válka udělala tomu všemu konec. 
Za války byl Josef Doležal se svou dcerou Annou zapo-
jen do odbojové činnosti. Pomáhal ukrývat osoby hle-
dané gestapem a uprchlé válečné zajatce, rozšiřoval za-
kázané tiskoviny a posléze ve spolupráci s pražským vo-
jenským velitelstvím Bartoš připravoval v obci květnové 
povstání a v jeho průběhu mu velel.

V poválečném období po krátkém období všeobecného 
nadšení z  nově nabyté svobody docházelo v  rychlém 
tempu k  velkým společenským změnám, se kterými 
Doležal nesouhlasil. Odmítl vstoupit do JZD a  svým 
nesouhlasem se netajil. Byl proto vystaven silnému 
hospodářskému i  politickému tlaku, který ho přinutil 
roku 1959 vzdát se posledních polností, které ještě 
obhospodařoval, a  pochopitelně i  hospody s  tím, že 
mu bylo umožněno, aby tu dále s  manželkou bydlel. 
Josef Doležal si našel práci v  libčických drátovnách 
a  šroubárnách, ale brzy se stal invalidním a  roku 1971 
zemřel. Jeho manželka zemřela roku 1983. Hospodu 
převzalo spotřební družstvo Jednota Říčany, které 
nejenže do hospody neinvestovalo, ale neprovádělo 
ani potřebné udržovací práce, takže celý objekt chátral. 
Byl provozován jen výčep, sál byl ponechán zcela 
svému osudu. Jako hostinští se tu vystřídali i  někteří 
máslovičtí občané, jejichž působení patřilo ke světlým 
obdobím provozu hospody. Připomeňme např. paní Jaro-
slavu Břečkovou, Jitku Horváthovou, Olgu a Stanislava 
Matějovských a Václava Fantu.

Když došlo v  roce 1991 k  restituci vyvlastněného 
majetku, byla hospoda vrácena mladší dceři manželů 
Doležalových Janě, provdané Prokešové, která se spo-
lu s manželem Jaroslavem pustila do radikální obnovy 
hospody. Celý slibný počátek přerušila náhlá rodinná 
tragedie. Při úklidu na půdě hospody si paní Prokešová 
poranila paži a  ta jí musela být amputována. Na jaře 
roku 1993 jí náhle zemřel manžel a  ona sama si zlo-
mila nohu v kyčli. Po vyléčení se odebrala do lázní, kde 
po silném astmatickém záchvatu 5.  září  1993 zemřela. 

HOSPODA – Z HISTORIE PO SOUČASNOST
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Dědičkou se stala jediná dcera Prokešových Marcela, 
provdaná Machatová, která však hospodu v krátké době 
lehkomyslně prohospodařila. Jako zástavy za nespla-
cený úvěr se jí zmocnila společnost Credit Universal, 
která pak roku1998 prodala celý objekt automobilovému 
závodníkovi Petru Vojáčkovi, který z hospody se sálem 
udělal opravnu automobilů a z obchodu, vybudovaného 
roku1964 svépomocí z bývalé Doležalovy stodoly, ma-
lou hospůdku. Petr Vojáček se dostal do vážných plateb-
ních potíží, takže 29. srpna 2012 vyhlásil krajský soud 
konkurs na jeho majetek. Vyhlášené dražby tzv. obálko-
vou metodou se obec účastnila a celý objekt pod č. p. 16 
získala za cenu 5,450 mil. Kč. Dne 23.  prosince  2013 
byla podepsána kupní smlouva a  současně byl podán 
návrh na zápis do katastru nemovitostí a  ještě tentýž 
den oznámila starostka občanům při tradičním Zpívání 
u  stromečku radostnou událost, že obec bude mít  
znovu hospodu se sálem jako svoje přirozené společenské 
středisko.

Po tomto prvním kroku potom následovalo dlouhé ob-
dobí nejrůznějších příprav, než se tento cíl stal skutkem. 
Obec vyhlásila architektonickou soutěž podle soutěžního 
řádu České architektonické komory, jak by měla budoucí 
hospoda se sálem vypadat. Té se zúčastnilo jedenáct sku-
pin architektů. Odborná architektonická porota vybrala 
jako nejlepší návrh skupiny architektů z  pražské archi-
tektonické a projekční firmy APA, která pak v roce 2015 
zpracovala úvodní projekt potřebný pro stavební povo-
lení. Po jeho získání pak zpracovala stejná firma podrob-
ný prováděcí projekt jaké podklad pro veřejné výběrové 

řízení pro výběr firmy, která by rekonstrukci podle něho 
realizovala. Příprava tohoto výběrového řízení byla 
náročná a  diskutovaly se při ní takové otázky, jako je 
finanční náročnost zvoleného architektonického řešení, 
volba výběrových kritérií a  jejich váha při posuzování 
nabídek aj. V  prvním výběrovém řízení v  roce 2016 
podaly své nabídky čtyři firmy, ale ustavená výběrová 
komise žádnou z  nich nedoporučila, protože nabídky 
překročily finanční možnosti obce. Zastupitelstvo obce 
potom rozhodlo výběrové řízení zopakovat s upravený-
mi výběrovými kriterii v následujícím roce. To bylo již 
úspěšné. Do stanoveného termínu 30. ledna 2017 podalo 
své nabídky devět firem a výběrová komise doporučila 
obecnímu zastupitelstvu pražskou firmu KyraStav, s. 
r. o., vlastněnou Ing. Karlem Duškem. Zastupitelstvo 
návrh schválilo a  pověřilo starostku uzavřít s  firmou 
příslušnou smlouvu. Ta byla podepsána 3. května 2017 
a  téhož dne byly také práce na rekonstrukci zahájeny 
a probíhaly plynule až do poloviny následujícího roku. 
Postup prací sledovala na kontrolních dnech každé 
úterý stanovená komise, složená ze zástupců stavební 
firmy, technika, který měl funkci stavebního dozoru, 
a  obec zastupovala starostka s  místostarostou. Kolau-
dace stavby byla provedena dne 14.  6.  2018 a  potom 
ještě pokračovaly drobné dokončovací práce zejména 
na vnitřním vybavení až do poloviny července. V pátek 
13.  července  2018 byli všichni máslovičtí občané po- 
zváni na slavnostní otevření. V  úterý 16.  července za-
hájil provoz nový nájemce pan Lukáš Fischer.

 V. Sýkorová, s využitím textu z publikace Domy a lidé

ZPRÁVY Z KNIHOVNY
Z nových knih, které obohatily naši knihovnu stojí za přečtení mnohovrstevný románový příběh Slepá mapa (au-

torka Alena Mornštajnová), který sleduje životy tří hlavních hrdinek, ale i  řadu dalších postav, do jejichž osudu 
zasáhly dramatické události 20. století. Čtenáři napínavých příběhů možná ocení román Jepice (James Hazel), jehož 
hlavní hrdina je bývalým policistou, nyní právníkem a snaží se odhalit nebezpečný odkaz tajné operace Jepice. Další 
detektivní román Možné násilí (Dror Mišani) je plný napětí, ale zároveň lidsky vřelý. Autor Chris Ryan v románu 
Pekelný oheň přibližuje nebezpečné prostředí z boje proti terorismu a používání biologických zbraní. Petra Souku-
pová v románu Nejlepší pro všechny popisuje nejednoduché sžívání desetiletého kluka z Prahy s ráznou babičkou na 
venkově. Vypůjčit si můžete i další z romantických příběhů oblíbené autorky, ceněné v mnoha zemích, Jojo Moysové. 
Kniha Neznámá moc Luny vám vysvětlí vliv cyklu měsíce na lidské zdraví. Není zapomenuto ani na dětské čtenáře, 
čeká na ně Kocourek Matýsek, Krtek a zahrádka, O líné babičce a Jak to chodí v cirkuse.  V. Sýkorová

Na obecním úřadě jsou k dispozici čtyři vstupenky do divadla Viola (Národní třída, Praha 1) na představení Vol-
nost, rovnost, gastronomie na 17. září v pondělí od 20 hodin (cena 350 Kč/1 ks. V hlavních rolích Václav Kopta, 
Simona Vrbická, Miroslav Táborský. Vstupenky je možné odebrat jednotlivě.

NABÍDKA VSTUPENEK DO DIVADLA VIOLA
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CVIČENÍ V SÁLE NOVÉ HOSPODY

ZÁVOD LODÍ BOHNICE – MÁSLOVICE

MÁSLOVICKÉ DÝŇOVÁNÍ

POZVÁNKA NA VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA

JAK ZVYŠOVAT VITALITU A KVALITU ŽIVOTA POMOCÍ 
CVIČENÍ PÁNEVNÍHO DNA

Uskutečnil se v sobotu 14. července za pěkného počasí. 
Jediné, co nebylo posádkám příjemné, byl protivítr. Ten také 
zavinil to, že letošní čas vítězné lodi (jedna hodina a šest 
sekund) nepřekonal loňský vítězný čas (58 minut). A jak už 
se stalo tradicí, první místo si vyjela posádka pana Beneše 

„ze statku“ (letos s názvem Stočtyřicítka). Je to neuvěřitelné, 
ale ani o  hodně mladší ročníky posádek ji z  pomyslného 
trůnu nesesadily. Celkem se zúčastnilo 26 lodí, z  toho 22 
kanoí a 4 čtyřmístné rafty. Za významné můžeme považovat 

i  to, že posádka Kryštofa Sýkory s názvem Mokrý Forest 
nedojela letos poslední (jak bývalo v  minulých ročnících 
zvykem), ale již dvacátá. Možná nás v příštím, jubilejním 
10. ročníku čeká ještě větší překvapení… Poděkování za po-
moc při akci patří Petře Horváthové, Pavle Černé, Lídě Szöl-
lösové a doprovodnému člunu Česenkových. A samozřejmě 
i Máslovickým drnkačkám za hudební vystoupení v cíli.

 V. Sýkorová

se uskuteční v sobotu 20. října od 13 hodin na návsi. Na účastníky čeká tradiční program včetně pohádkově  
strašidelného lesa.  

v úterý 28. srpna 2018 od 19.30 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu (knihovna)

Program:
1. Jmenování zapisovatele/ky, volba ověřovatelů
2. Schválení programu
3. Kontrola zápisu z minulé schůze
4. Představení nové ředitelky MŠ a schválení Školního vzdělávacího programu
5. Rozpočtové opatření č. 3
6. Různé
7. Diskuse

Máte potíže s únikem moči či bolest spodních zad?
Jste před/po gynekologické operaci?
Máte potíže s otěhotněním, bolestivou menstruací či menoapuzou?
Chcete se dozvědět jak správně cvičit a dýchat?
Jak vylepšit milostné ladění?
To všechno se můžete dozvědět v pátek 31. srpna na setkání s lektorkou Školy pánevního dna paní Kamilou Jiříkovou 
v knihovně na obecním úřadě od 18 hodin. Vstup volný. Počet míst je ale omezen, doporučujeme předem rezervaci na 
obecním úřadě.

každou neděli a středu od 19 do 20 hodin. První hodina 5. 9. zdarma! Bližší informace u Andrey Zoulové, tel.: 724337501.
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Na vědomost se dává…
Vydává Obec Máslovice, rediguje Ing. Vladimír Chalupný, 

titulní list kreslil Michal Morovian. Nepodepsané příspěvky 
zpracovala V. Sýkorová Registrováno na Ministerstvu kultury 
ČR pod číslem MK ČR E 12702. Vychází šestkrát do roka. 
Uzávěrka tohoto čísla 19. 8. 2018. Sazba Daniela Kramerová. 
Uveřejněné příspěvky nevyjadřují vždy názor obecního úřadu.  

Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organizacích 

děje, co se vám líbí nebo nelíbí, co byste navrhovali nebo 
s čím nesouhlasíte a nebo napište, co byste chtěli vědět, o čem 
by se mělo také psát. Uzávěrka příštího čísla je 23. 10. 2018. 
Příspěvky můžete předávat do schránky obecního úřadu nebo 
p. Chalupnému či posílat mailem na adresu: ou@maslovice.cz.

u Společenská kronika u

KRALUPY NAD VLTAVOU:
Filmy:
Hotel Transylvánie 3: Příšerózní dovolená: so 1., ne 9.  9. od 
14.30 h
Kryštůfek Robin: so 1. 9. od 17 h
Jan Palach: so 1., čt 5., ne 9., 16. 9. od 20 h
Úžasňákovi 2: ne 2., pá 7., so 8. 9. od 14.30 h
Upgrade (akční sci-fi): ne 2., 9. 9. od 17 h
Slender Man: ne 2., st 12. 9. od 20 h
Úsměvy smutných mužů: út 4., 11. 9. od 20 h
Všechno bude: čt 6., so 8., pá 14. 9. od 19 h
Sestra (horor): pá 7., út 18. 9. od 20 h
Alfa (dobrodružství v době ledové): so 8., pá 14. 9. od 17 h
Mamma Mia! Here We Go Again: ne 16. 9. od 17 h
Divadlo:
po 17. 9. Vězeň z Druhé avenue (komedie), hrají S. Stašová, K. 
Halbich, V. Jeníková a další
st 3. 10. Balada pro banditu (muzikál)
Koncerty:
st 19. 9. Ondřej Havelka a Melody Makers od 19 h
po 8. 10. Laco Deczi od 19.30 h
út 16. 10. Janek Ledecký a band od 19.30 h
Přednášky a výstavy:
út 18. 9. Vernisáž výstavy Kralupy a okolí mýma očima, výstava 
fotografií (do 21. 10.).
st 26. 9. „Vítěz ve sportu? Především člověk.“ Přednáška Mariana 
Jelínka, motivačního kouče, který spolupracuje s Tomášem Hertlem 
nebo Karolínou Plíškovou. Od 19.30 h, vstupné 150 Kč.

Další info na www.kasskralupy.cz, tel: 315 726 101
pokladna otevřena po – pá 15.30 – 20 h, so, ne 13.0 – 20 h
KLECANY:
so 1. 9. Fire Fighter Fest od 14 h v areálu střelnice
so 15. 9. Slavnosti pravého a levého břehu
HUSINEC – ŘEŽ
ŘežFilmFest 2018
čt 30. 8. Tři billboardy kousek za Ebbingem, od 21 h, vstupné 70 
Kč
Drama / Krimi, Velká Británie / USA, 2017, 115 min., anglická 
verze | české titulky
Film oceněný čtyřmi Zlatými Globy a  dvěma Oscary pro rok 
2018.
pá 31. 8. Největší showman, od 21 h, vstupné 70 Kč (děti 30 Kč)
Muzikál / Drama / Romantický / Životopisný, USA, 2017, 105 
min., v českém znění
so 1. 9. Tátova volha, od 21 h, vstupné 70 Kč (děti 30 Kč)
Komedie / Drama, Česko, 2018, 90 min.
ne 2. 9. Ztratili jsme Stalina, od 21 h, vstupné 70 Kč
Komedie / Drama, Velká Británie / Francie / Belgie, 2017, 106 
min., anglicky | české titulky
Divadlo:
ne 2. 9. dětské divadelní představení Divadla Krabice: Mrkvomen 
od 15 h, vstupné 70 Kč
Interaktivní, hravé představení se zpěvy. Mrkvomen - hrdina, 
který si umí poradit se zlem jako Superman či Spiderman, jen 
v českých poměrech. Jezdí i na motorce, musí porazit čarodějnici, 
které patří zahrádka, kam chodí na mrkvičku veselý zajíc.

KULTURNÍ A SPORTOVNÍ AKCE V OKOLÍ:

Do společenské kroniky vítáme novou – sátnici paní Miroslavu Rejdovou, která oslavila své padesáté 

narozeniny dne 25. 7. Kromě ní patří naše tradiční přání všeho dobrého, hlavně zdraví a životní pohody také 

šedesátnici Miloslavě Galbavé (9. 7.) a její mamince paní Růženě Cinklové, která slavila 85. narozeniny 

17. srpna. Protože příští zpravodaj vyjde až koncem října, připojujeme s předstihem svá tradiční přání také 

panu Františku Bínovi, který dovrší 19. 9. své pětaosmdesáté narozeniny a rovněž tak dvěma nastávajícím 

šedesátníkům panu Václavu Maříkovi (25. 9.) a panu Bedřichu Litošovi (29. 9.).

Manželům Beranovým (Na Ladech) se narodila dceruška Lilien (13. 8.) a manželům Švitorkovým 
o týden později dceruška Laura (20. 8.). Rodičům gratulujeme a malým slečnám přejeme dlouhý a šťastný život.




